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AGENDAPUNT-7: 

Rondvraag mbt. planvorming herinrichting stadspark 

 

 

 

In de raadsinformatiebrief van 19 december 2019 met betrekking tot de voortgang 

planvorming herinrichting stadspark geeft u aan dat er nog geen duidelijkheid is verkregen 

omtrent de bij diverse instanties aangevraagde subsidies.  

Dit is voor u mede de reden om het kredietvoorstel in de tijd naar achteren te verschuiven, 

waarmee u de gelegenheid creëert om in de tussentijd te starten met de noodzakelijke sloop 

en sanering zodat de herinrichting na vaststelling van het definitief ontwerp in de 

gemeenteraad snel kan starten. 

 

VRAGEN: 

 

1. Wat gaat dit uiteindelijk betekenen voor de tot dusver ontwikkelde plannen voor 

het stadspark? 

 

2. Hoever in de tijd zal naar verwachting de uitvoering van het project worden 

opgeschoven? 

 

 

OPMERKING: 

U heeft een concept inrichtingsplan plus een kostenplaatje, nu komt u met deze RIB terwijl 

het financieel kader voor het project herinrichting stadspark al vaststaat.  

Eigenlijk moet u gewoon binnen het door de raad vastgestelde financiële kader blijven en 

het inrichtingsplan op basis daarvan dan maar versoberen! 


